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INTERPELACJA 
 

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  gminnym (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 994 , poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432 ) oraz §68 4 Statutu Gminy Łapy stanowiącego załącznik do 
uchwały Nr LIV/452/18 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 13 listopada 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Łapy (Dz. Urz. Woj. Podl. poz.4651 z 20 listopada  2018r.) zwracam się z prośbą o przedstawienie przez Pana 
Burmistrza informacji na temat: 
Systemu gospodarki odpadami w zakresie: 
 

1) Liczby mieszkańców i ilości złożonych deklaracji z podziałem na poszczególne miejscowości 
zgłoszonych w 2021 r. (stan na dzień odpowiedzi na niniejszą interpelację) 

2) Liczby mieszkańców, którzy zadeklarowali kompostowanie z podziałem na poszczególne miejscowości. 
3) Zestawienia działań podjętych przez Urząd dotyczących weryfikacji nieprawidłowości w zakresie odbioru 

odpadów oraz rezultatów jakie zostały osiągnięte. 
4) Zestawienia za okres I-IV 2021 r. z podziałem na poszczególne miesiące ilości odebranych odpadów z 

wyszczególnieniem wszystkich frakcji, które rozliczane są z PEC Sp. z o.o. 
5) Wykorzystania aplikacji do weryfikacji liczby mieszkańców z innymi bazami danych i efektów, jakie 

zostały osiągnięte. 
6) Porównania obowiązujących stawek za odpady w gminach powiatu białostockiego (wraz z 

zastosowanymi ulgami) oraz ze wskazaniem czy w stawkę wliczony został także koszt udostępnienia 
pojemników na odpady. 

 
Odpowiedź na niniejszą interpelację proszę o przesłanie do wszystkich Radnych Rady Miejskie w 

Łapach. 
 

Z poważaniem 

 

 

 


